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Mikko Kyröläinen kertoi saamastaan palautteesta 
Suopursunkadulta. Viime vuonna toteutetun vesihuoltourakan 
viimeistelytyöt ovat osin kesken kadun viheralueilla. Mikko nosti 
esiin myös valokuidun kaivutöiden ennallistamiset ja esitti, että 
kunta olisi yhteydessä urakoitsijaan asian tiimoilta niin kunnan kuin 
yksityisten maa-alueiden osalta.  
 
Mirja Vaittinen esitti, että Tehtaanpuiston suihkulähdealueen 
kunnossapidon tulisi olla säännöllisempää. Suikulähteen toimivuus 
ja suihkulähdealueen siisteys tulisi tarkastaa joka kerta puiston 
ruohonleikkuun yhteydessä. Päivi Sivenius oli Mirjan kanssa 
asiasta samaa mieltä.  
 
Veeti Torkkeli tiedusteli katuvalojen palamisajoista. Katuvalot 
sammuvat eri paikoissa eri aikaan ja paikoitellen jo klo 21.00 
jälkeen. Veeti esitti, että katuvalot palaisivat keskusta-alueella ja 
nuorten kokoontumispaikalla pidempään. Tekninen johtaja lupasi 
selvittää asiaa.  
 
Jarmo Kolehmainen kysyi As Oy Simpeleen-Mäen takametsän 
raivaamisesta. Tekninen johtaja selvitti asiaa kokouksessa ja 
kertoi, että asiasta on oltu yhteydessä taloyhtiön edustajiin.  


